
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 7. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 434

Driftsbevillingen til Fredericia Teater blev taget et andet sted fra teaterområdet. Vil midler-

ne blive anvendt igen inden for teaterområdet, og vil der blive en politisk drøftelse inden

for aftalekredsen om den konkrete anvendelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Zenia Stampe (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Zenia.Stampe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt

formand
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